

泰兴市兴亚织造有限公司  
Taixing Xingya Weaving Co., Ltd.



+86 159 5180 5088

+86 184516 41588

+852 6594 8796

Junya. zhaolei @ qq.com  
michaeljsnj@gmail.com



中国江苏省泰兴市黄桥经济开发区韩庄路18号  
No. 18, Hanzhuang Road, Huangqiao Economic  
Development Zone, Taixing City, Jiangsu Province, China

泰兴市兴亚织造有限公司  
Taixing Xingya Weaving Co., Ltd.





## Company Profile 公司简介

泰兴市兴亚织造有限公司成立于2000年，位于交通便利的中国长江三角洲下游的牛仔布生产基地、历史文化名镇---黄桥，是一家牛仔面料和靛蓝色织面料供应商，也是梭织面料一站式解决方案提供商。

公司拥有先进的面料生产设备---Picanol GTMax-i 3.0S 高速剑杆织机100余台，年生产梭织牛仔800万米，年销售额8000万人民币。公司可生产各类型牛仔主要产品包括全棉、棉涤、棉弹、棉涤弹、人棉、天丝、亚麻混纺及交织牛仔及各类靛蓝色织格布、印花牛仔、提花牛仔，尤其擅长高弹类以及功能性面料。公司始终注重新产品开发，每年开发近百类新品，特别是靛蓝牛仔格子布产品及功能性面料。主要客户涉及WALMART、LIDL、GAP、ZARA、COSTCO、F.O.、SHIMAMURA等，产品远销欧、美、日及东南亚、非洲地区，深受客户好评。

公司重视产品和企业的可持续性发展，拥有BCI良好棉花会员，并且通过了OEKO-TEX Standard 100、再生系统GRS/有机系统GOTS/OCS认证，以及HIGG系统的测评，成为海内外客户的优质供应商体系成员。

公司始终为客户打造环保放心、质量过硬、售后满意的产品。不论今天与将来我们都为广大客户提供满意的产品，优质的服务。本着诚信第一，用户至上的原则，真诚欢迎海内外客商与我公司发展贸易关系，与公司一起共谋发展，共创辉煌。

Taixing Xingya Weaving Co., Ltd. is a manufacturer located in Huangqiao, a denim production base with superior geographical location in Jiangsu Province, China. The company is not only a supplier of denim and indigo yarn dyed fabrics but also a one-stop solution provider for woven fabrics ever since its foundation in 2000.

So far, the XINGYA company owns 100 sets of sophisticated rapier weaving machines Picanol GTMax-i 3.0s Connect, with an annual production of 8 million meters of woven denim fabrics and an annual sales revenue exceeding 10 million USD.

XINGYA makes a complete range of denim fabrics in a multitude styles like cotton, cotton polyester, cotton elastic, cotton polyester elastic, rayon, tencel, linen, blended and interwoven denim, as well as indigo yarn dyed fabrics, especially high-stretch denim and functional denim, etc. weights from 1.8 to 15 OZ. The company always focuses on product R&D, developing nearly one hundred new products every year. The main end customers include WALMART, LIDL, ZARA, COSTCO, F.O., SHIMAMURA, etc., and the products are exported to Europe, America, Japan, and Southeast Asia and Africa, and are highly recognized by customers.

The company has made outstanding efforts in sustainable development, obtains BCI membership, and has passed the OEKO-TEX Standard 100, GRS/GOTS/OCS certification. At the same time, it has also passed the evaluation of the HIGG system, becoming a high-quality supplier system member for domestic and overseas customers.

The company always creates environmentally friendly, reliable, high-quality, and after-sales satisfactory products for customers. Sincerely welcome domestic and overseas buyers to develop business relations with the company.

## Products 产品目录

牛仔面料克重从1.8oz到15oz皆可实现  
Denim Fabrics weighted from 1.8 to 15 oz/y2



棉类牛仔 Cotton Denim



功能性牛仔 (接触冷感、速干、抗UV、遮热、蓄热) Functional Denim  
(Cool feeling, quick drying, UV resistance, heat shielding, Heat storage)



天丝/人棉类牛仔  
Tencel/Rayon Denim



亚麻/粘/涤/棉混纺类牛仔  
Linen Rayon/ Poly/Cotton Denim



双层仿针织牛仔  
Double layer Fake-knit Denim



反面拉绒牛仔 Brushed Denim



色织牛仔 YARN DYED DENIM



印花/提花类牛仔 PRINTED/Dobby DENIM

## Workshop 车间

染 Dyeing



织 Weaving



整 Finishing

